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Vragen VVD inzake het interpellatiedebat over de 
gang van zaken bij de noodopvang in het Van der 
Valk-hotel 
 
VVD heeft voor het interpellatiedebat over de gang van zaken bij de noodopvang in 
het Van der Valk-hotel op voorhand de volgende vragen. 
 
1. Is het college het met ons eens dat, weliswaar achteraf beredeneerd, het proces 

qua participatie en communicatie op veel punten aanzienlijk beter gevoerd had 
kunnen worden?  

2. Komt er in dit kader een evaluatie van het gevoerde proces?  
3. Zo ja, met wie/welke partijen c.q. betrokkenen wordt de evaluatie gehouden? 
4. Worden wij als gemeenteraad hier actief in meegenomen c.q. krijgen wij de 

mogelijkheid om vooraf in te stemmen dan wel richting de geven aan de vragen 
die in deze evaluatie aan de orde komen? 

5. Wanneer mogen wij hiervan een uitkomst verwachten?  
6. Indien het antwoord op vraag 2 ‘nee’ is, waarom niet? 

 
7. Is het college het met ons eens dat, mede gelet op de gerechtelijke uitspraken 

die dit bevestigen, zorgen die door verschillende partijen in de gemeenteraad 
vroegtijdig naar voren zijn gebracht (op zowel juridische grondslag als het 
betrekken van de omgeving in de besluitvorming) onvoldoende serieus zijn 
genomen en in enkele gevallen zelfs ter zijde zijn geschoven? 
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